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Het nieuwe jaar is alweer in de tweede maand. 
De winter lijkt onze regio grotendeels voorbij te 
gaan. Maar het politieke seizoen is in volle 
gang. Zo heeft Huibert van Rossum 
deelgenomen aan het Jansdebat over 
vluchtelingen, heeft de besluitvorming 
plaatsgevonden over de aankoop van het 
Koudasfaltterrein, heeft CDA Gouda succes 
geboekt bij de handhaving van het 
fietsparkeren in de binnenstad, is een plan met 
zeven aanbevelingen aangereikt aan het 
college voor een sterker mantelzorg & 
vrijwilligersbeleid in Gouda, is de zorg over de 
zorg in Gouda aan de orde gesteld mede naar 
aanleiding van het faillissement van de 
zorgorganisatie Mika Thuiscoach en komt 
binnenkort het onderhandelingsproces met het 
COA over een asielzoekerscentrum op de 
agenda. Meer weten? Lees dan deze 
nieuwsflits.  
 
Vooruitkijkend is er op 15 maart een CDA 
discussieavond in Gouda met onze landelijke 
voorzitter Ruth Peetoom. We hopen u daar te 
mogen ontmoeten. 
 
Rest ons nog u te vragen - indien u tips of 
punten van aandacht heeft voor onze fractie -  
contact met ons op te nemen. Wij gaan graag 
in gesprek en staan open voor uw suggesties.  
 
Huibert van Rossum, Teun Hardjono, Eppy 
Boschma en Martijn van der Wind 

 
 
 
Huibert van Rossum bepleit Gouds 
burgerschapsprogramma voor migranten 
De opvang van vluchtelingen is een zaak van 
rechten én plichten betoogde fractievoorzitter 
Huibert van Rossum eind januari tijdens het 
Jansdebat over vluchtelingen. Hij pleitte voor 
een concreet Gouds burgerschapsprogramma 
en voor het afspreken van heldere 

randvoorwaarden met het COA waaronder de 
opvang kan plaatsvinden (o.a. veiligheid, 
opleiding, dagbesteding). Pas dan wordt er 
echt werk gemaakt van de opvang van 
migranten, stelde hij. Zie voor zijn volledige 
inbreng www.cdagouda.nl 
 
Verder informeerde de burgemeester de 
gemeenteraad vorige week dat de verwachte 
opening van het AZC in de PWA-kazerne 
verschuift naar 2017 en dat binnenkort het 
onderhandelingsresultaat met het COA aan de 
orde zal komen in de raad. Vanuit CDA Gouda 
hechten wij aan bespreking hiervan vóór 
definitieve vaststelling. Alleen dan kunnen we 
de voor ons belangrijke punten, zie hierboven, 
goed toetsen voordat de beslissingen zijn 
genomen. Wij vinden het ook belangrijk dat er 
op dit moment met een bewonerscomité wordt 
bezien welke aspecten omwonenden cruciaal 
vinden.  
 
 
CDA Gouda tegen krediet koop Koudasfalt 
CDA Gouda deelt de wens de oevers van de 
IJssel te verfraaien en deelt ook de wens 
initiatieven uit de stad van Gouwenaars te 
omarmen. Maar over de aankoop van het 
Koudasfaltterrein is het CDA duidelijk: er is 
geen degelijke maatschappelijke kosten- en 
batenanalyse gemaakt en de risico’s zijn 
onvoldoende afgedekt.  
Teun Hardjono merkte op: ‘Initiatiefnemers 
nemen niet de risico’s over en laten die bij de 
gemeente in het geval van Koudasfalt. De 
verkoper sluit elke aansprakelijkheid of 
verplichting nu en in de toekomst met 
betrekking tot de vervuiling van de grond uit 
waarmee het college dat risico op haar bord 
krijgt. Of en zo ja, welke kosten voor sanering 
dat mogelijk op kan leveren is onvoldoende 
helder voor het CDA en daarom stemmen wij 
tegen het voorstel voor krediet om over te 
gaan tot aankoop.’ Voor een uitgebreidere 
toelichting, zie www.cdagouda.nl. 

 

CDA Gouda opereert effectief 
Nu we alweer sinds het voorjaar 2014 als 
nieuw samengestelde raad actief zijn, is het 
interessant om te bezien hoe effectief het CDA 
Gouda in de raad opereert.  
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Onze collega’s van de CU en Gouwenaar 
Bram Talman hebben dat voor de hele raad 
bekeken. Dank voor dit werk! Uit die analyse 
blijkt dat 10 van de 12 moties die CDA Gouda 
heeft ingediend, zijn aangenomen. Daarnaast 
hebben wij 20 moties mede ingediend waarvan 
er 14 zijn aangenomen. Al met al een 
effectiviteit van maar liefst 78 %. Ook SGP en 
CU scoren goed met een effectiviteit van 
respectievelijk 64 en 62 %. Als oppositie-
partijen is dat niet onverdienstelijk. Het geeft 
aan dat brede samenwerking in de raad loont. 
We zullen ons er ook in 2016 voor inspannen 
om het CDA-geluid luid en duidelijk laten 
klinken. En we zullen goed volgen of de 
aangenomen moties ook worden omgezet in 
daden voor de Gouwenaars! Dat is wat telt!  

Stevige ondersteuning mantelzorgers en 
vrijwilligers cruciaal 
Van alle mantelzorgers voelt 1 op de 10 zich 
zwaar belast. Eén op de drie verliest weleens 
zijn geduld. Dit komt vaker voor als de 
mantelzorger zich door het helpen (te) zwaar 
belast voelt. Goede ondersteuning kan deze 
overbelasting helpen voorkomen. Tot die 
conclusie komt het Sociaal Cultureel 
Planbureau (SCP). Op grond daarvan en eigen 
onderzoek en praktijkverhalen van 
mantelzorgers in Gouda, heeft CDA Gouda 
zeven aanbevelingen aangereikt aan het 
College van B&W en daarop reactie gevraagd 
via ingediende vragen.  
 
Zo bepleit raadslid Eppy Boschma dat er 
voldoende respijtzorg moet zijn zodat 
mantelzorgers als het hen af en toe teveel 
wordt, af en toe even kunnen worden ontlast.  
 
‘In Gouda zijn naar schatting zo’n 11.000 
mantelzorgers die intensief mantelzorg 
verlenen. De grote verantwoordelijkheid, de 
soms fysiek zware belasting en gebrek aan tijd 
voor eigen, ontspannende activiteiten wegen 
zwaar. In Gouda wordt daarom in overleg met 
mantelzorgers besproken welke behoefte aan 
ondersteuning zij hebben. Erkenning, begrip 
en waardering is daarbij belangrijk.  

Daarbij is er behoefte aan duidelijkere 
informatie over onder meer Huishoudelijke 
Hulp en Mantelzorg. Wat opvalt is dat er 
weinig bekendheid wordt gegeven door de 
gemeente aan het feit dat mantelzorgers, 
onder voorwaarden, Huishoudelijke Hulp 
kunnen krijgen voor slechts 5 euro per uur. Dat 
zou beter moeten.  
 

Ook beveelt CDA Gouda aan om het parkeer- 
en verkeersbeleid te screenen op 
(mantel)zorgvriendelijkheid en bijvoorbeeld te 
experimenteren met een gratis parkeerkaart 
voor mantelzorgers, die nu nog € 60 euro kost. 
Ook het introduceren van een Park&Ride-plek 
bij bv zorginstellingen waar mantelzorgers kort 
kunnen parkeren om mensen, die zij 
ondersteunen te halen en te brengen is één 
van de aanbevelingen (bv Ronssehof).  
Een andere aanbeveling betreft het in plaats 
van 1 keer in de 5 jaar brengen van een 
bezoek aan 75+ ers in Gouda, dit de komende 
jaren jaarlijks aan te bieden. Op die manier 
komt beter in beeld welke netwerken mensen 
hebben, wie hen al dan niet ondersteunen, 
waar behoefte aan bestaat en hoe de zorg in 
de toekomst het beste te organiseren is. Voor 
alle aanbevelingen en de gestelde vragen zie 
www.cdagouda.nl  

Martijn van der Wind boekt succes 
 

 
 
In Gouda moet strenger worden opgetreden 
tegen het verkeerd stallen van fietsen stelt 
burgerraadslid Martijn van der Wind. Hij bracht 
een motie in die met een ruime meerderheid 
werd aanvaard in de raad. Hij stond er 
uitgebreid mee in het AD. Mooi werk! 
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